

**Correction****Future challenges in the surgical treatment of breast cancer – Oncoplastic, prophylactic procedures and reconstructive surgery**

*Markus Hahn, Bettina Böer, Selin Gürkan et al.*

Senologie 2024; 21: 227–237

10.1055/a-2284-7661

published online: 2024-09-13

In the above-mentioned article on page 229 in the paragraph “What future innovations can we expect in the field of breast-conserving, oncoplastic surgery?” the abbreviation “OEM” was corrected. It must be “OES” instead. This was corrected in the online version on 02.10.2024

**Zukünftige Herausforderungen in der operativen Therapie des Mammakarzinoms – von der Onkoplastik, risikoreduzierenden Verfahren und rekonstruktiven Chancen**

Im oben genannten Artikel wurde auf den Seiten 229 und 230 im Absatz „Welche Innovationen könnten in der Zukunft bei brusterhaltenden, onkoplastischen Operationen zu erwarten sein?“ die Abkürzung „OEM“ korrigiert. Richtig ist: „OES“. Dies wurde in der Online-Version am 02.10.2024 korrigiert.